
SPORTA TŪRISMA KOMISIJAS SĒDES 
PROTOKOLS Nr. 7/2023 

 

Attālināti, Zoom vide                                2023.gada 7. novembrī 

Valdes sēdes laiks 19.10. – 20.00 

Sēdē piedalās 5 no 5 valdes locekļiem: Inga Liepiņa, Māra Vilciņa, Normunds 

Hofmanis, Nauris  Hofmanis, Ingrīda Vaisjune 

Sēdi vada un protokolē: Inga Liepiņa 

 

Sēdes norise un lēmumi: 

 

1. Par Latvijas sporta tūrisma sacensību 2023.gada kopvērtējuma - reitinga 

apbalvošanu. 

Reitinga apbalvošana plānota gada noslēdzošajā posmā – 2.-3.decembrī, 

Krāslavā. Diskusijas par apbalvošanas darbu sadali. Kopējais finansējums reitinga 

apbalvošanas pasākumam no Latvijas Alpīnistu savienības līdzekļiem 668 eur (500 Eur 

balvas; 168,00 Eur pakalpojuma EKK). Ceļojošos kausus no 2022.gada kopvērtējuma 

uzvarētājiem jānotādā uz Krāslavas nov. sacensībām. 

Lēmumi: 

1) Reitinga kopvērtējuma apkopjumu veic I.Liepiņa.  Līdz pēdējam posmam 

nosūta visām iesaistītajām organizācijām reitinga datus līdz pēdējam kausa 

posmam. 

2) Balvu, medaļu un ceļojošo 1.v. kausu uzlīmju iegāde – atb. Nauris 

Hofmanis. 

3) Diplomi – atb. I.Liepiņa. 

 

2. Par 2024.gada sacensībām Lietuvā. 

I.Liepiņa informē par Mariusa Juškevičus (Lietuva) uzaicinājumu 2024.gadā 

vienu no Latvijas posmiem rīkot Lietuvā, 10.-12.maijā. Šajā laikā un vietā arī Ukraiņi 

rīkos Ukraiņu sporta tūrisma čempionātu (iemesls – politiskās situācijas dēļ nevar to 

rīkot Ukrainā).  Diskusijas.  

Lēmums: I.Liepiņai informēt Mariusu Juškevičus, ka 2024. gadā netiks rīkots 

Latvijas sporta tūrisma čempionāts Lietuvā, kā pamatojums – lielais attālums un 

transporta problēmas komandu aizvešanai uz sacensību norises vietu. Tomēr, 

komandas no Latvijas labprāt piedalītos Lietuvas atklātajās sporta tūrisma sacensībās. 

 

3. Par Latvijas sporta tūrisma 4.kausa posmu Krāslavas novadā.  

Sacensības plānotas 2.-3.decembrī. I.Liepiņa informē, ka A.Samsanoviča solīja 

nedēļas laikā iesūt sacensību nolikumu. Diskusijas par drošības aspektiem Krāslavas 

novadā saistībā ar blakus esošo robežu un bēgļiem. 

Lēmumi: I.Liepiņai sazināties ar A.Samsanoviču un informē komisiju par drošības 

aspektiem saistībā ar sacensību norises vietu. 

 

4. Dažādi. 

4.1.  Nauris Hofmanis informē par situāciju Alpīnistu komisijā. Komisijas vadītājs 

Valdis Puriņš ir atteicies no vadītāja pienākumiem un par pienākumu izpildītāju līdz 

nākošajām vēlēšanām iecelts Nauris Hofmanis. Diskusijas par alpīnisma komisjas 

darbu līdz šim, par kopīgo saturu sporta tūristiem/alpīnistiem, par komisiju 



apvienošanu. Pie apvienošanas I.Liepiņa izvirza N.Hofmani par vadītāju. Jāskata kopā 

ar LAS statūtiem – valdes sastāvu. 

4.2. Par Sporta tūrisma komisijas inventāru. I.Liepiņa informē, ka viss inventārs ir 

atgriezts Upeņu ielā 2. Kopā ar Nauri Hofmani pārskaitīts un inventāra skaits atbilst 

sākotnējiem inventāra uzskaites datiem. 

4.3. Par LJSTF pilnsapulci. I.Liepiņa informē, ka beidzies termiņš LJSTF 

revidentam (Lāsma Lūse). Nepieciešams pasludināt pilnsapulci un ievēlēt revidentu. 

 

Lēmums: LJSTF pilnsapulci izsludināt un organizēt 2.decembra vakarā, Krāslavā. 

Vienlaicīgi nodrošināt tiešsaisti Zoom. Atbildīgā I.Liepiņa. 

  

 

I.Liepiņa 


